Adventist 港 Health 安

Hong Kong Adventist Hospital • Tsuen Wan

香港港安醫院•荃灣



Special Offer for Public Hospital
Cardiology Patients 2023

2023年公立醫院心臟科病人轉介優惠

Cardiac Services 心臟專科服務

Item 項目	Special Price 優惠價	Booking & Inquiries 預約及查詢	Terms & Conditions 收費細則
Cardiac Catheterization 心導管檢查	Up to 25% 低至七五折	2275 6915	Only For Hong Kong Permanent Resident Who Suffers From Coronary Artery Disease 只適用於患心臟病之香港 永久性居民
PCI 冠狀動脈介入治療術			

Remarks

- These offer are only applicable to patients who have been referred from public hospitals. Please present your Hospital Authority (HA) referral letter at your consultation.
- Patients are required to provide their medical records as supplied by the Hospital Authority, or the personal identification number (PIN) that will allow Hong Kong Adventist Hospital Tsuen Wan doctors to access their information. For more details, please call the "Electronic Patient Record Sharing Pilot Project" hotline at 2300 6654.
- Extra charges may be incurred if complications arise during the procedure, requiring additional treatment or use of medical supplies that are not included in the package. For the details, please contact our staff.
- All the above offers cannot be used in conjunction with other promotional offers. Hong Kong Adventist Hospital Tsuen Wan reserves the right to make alternations to the price list without prior notification.

備註

- 以上優惠只適用於公立醫院轉介病人,請於登記時出示轉介信。
- 病人須提供醫管局之病歷紀錄,或提供有關授權號碼,以授權本院醫生讀取有關資料,詳情可致電「醫療病歷互聯計劃」熱線2300 6654查詢。
- 如手術過程中出現併發症,需要額外治療或醫療物品,又或所需之物品並不包括在優惠套餐之內,均須額外收費。詳情請向本院職員查詢。
- 折扣不可與其他優惠同時使用,香港港安醫院—荃灣保留更改及删除上述資料權利,而無須另行通知。



地址:新界荃灣荃景圍199號

電話:(852) 2275 6688 網址:www.**twah**.org.hk